
Bestyrelsesreferat	den	7.	december	2015	
Fremmødt:	Louise,	Helene,	Tobias	og	Rikke	
	
	
Træet	ud	mod	Tagensvej	
Træet	er	i	dag	blevet	beskåret.	Træet	er	blevet	vurderet	sundt	og	stærk	og	derfor	er	der	ikke	
blevet	reduceret	så	meget	fra	kronen.		
	
Ventelister		
Bestyrelsen	har	fået	to	henvendelser	udefra,	fra	personer	som	er	interesseret	i	at	komme	på	
en	venteliste	til	køb	af	lejligheder.	Bestyrelsen	har	i	den	forbindelse	talt	om,	at	indføre	intern	
salgstilbud,	når	nogen	sætter	andele	i	foreningen	til	salg.	Bestyrelsen	skriver	til	Duus	og	
forhører	om	det	er	noget	der	skal	tages	op	til	generalforsamlingen	eller	om	bestyrelsen	kan	
vedtage	det	selv.	
	
Tagensvej	185,	st.	tv.	
Bestyrelsen	venter	stadig	på	den	sidste	godkendelse	af	projektet	fra	kommunen.		
	
Varme	i	radiatorerne	
Bestyrelsen	er	godt	klar	over	at	det	fortsat	er	et	problem	med	varmen	i	radiatorerne.	Der	er	
blevet	stillet	på	termostaterne	i	kælderen	hvilket	virkede	til	at	virke	kortvarigt.	Vi	er	
desværre	efterhånden	lidt	på	bar	bund.	Rådgiver	Frank	mener	at	konverteringen	som	Horfor	
netop	er	i	gang	med	måske	vil	hjælpe.	Vi	afventer	derfor	det,	og	håber	det	hjælper.	Rådgivers	
sidste	forslag	er	at	skifte	til	tostrengssystem	hvilket	er	en	dyr	løsning	som	bestyrelsen	ikke	
mener	foreningen	har	råd	til.	
	
Næste	bestyrelsesmøde	er	den	11.	januar	kl.	18.30	


